
Herlev d. 19/4 - 2018 

 

Referat af generalforsamling i Grundejerforeningen Højergaarden d. 19. 
april 2018 i Herlev hallerne. 
 

Inden generalforsamlingen var der traditionen tro fællesspisning og oplæg fra Vestegnens politi 

om forebyggelse af indbrud.  Vestegnens politi, der informerede om Nabohjælp og sikring af eget 

hjem.  

 

1. Valg af dirigent  

Bestyrelsen havde indstillet Kaj Dybdal, som modtog valg fra forsamlingen, hvorefter dirigenten  

konstaterede at generalforsamlingen var lovlig.  

 

2. Formandens beretning. 

Formanden fik ordet og aflagde sin beregning, denne kan læses i vores foreningsblad.  

 

3. Fremlæggelse af revideret regnskab.  

Kassereren fremlagde det reviderede regnskab for generalforsamlingen. Regnskabet viste et  

underskud på 8000 kr. som dækkes af egenkapitalen i foreningen. Underskuddet skyldes flere  

enkeltstående poster, som har være særlige for dette år og som ikke forventes i det kommende  

regnskabsår. 

 

4. Fremlæggelse af budget, herunder fastsættelse af kontingent og honorar.  

Kassereren fremlagde et budget for det kommende års aktiviteter, hvor det forventes at regnskabet 

vil give et mindre underskud på 40 kr.  

Der var ingen spørgsmål eller kommentarer til budgettet.  

 

5. Valg til bestyrelsen  

På valg var to bestyrelsesmedlemmer, suppleanterne samt revisorerne og deres suppleanter.  

 

- Carsten Voss ønskede genvalg og blev valgt af generalforsamlingen - Fredsvalg  

- Povl Hermansen ønskede ikke genvalg - Her blev Cyril Nonberg opstillet af bestyrelsen 

og valgt af generalforsamlingen. - Fredsvalg 

- Suppleanter - Cyril Nonberg indtræder i bestyrelsen mens Tommy Hansen ikke ønskede 

genvalg. Her opstillede bestyrelsen Mathias Puggaard Nøhr og Ramona Valentina 

Mateiu. Begge blev valgt af generalforsamlingen - Fredsvalg 

- Både revisor Kaj Carlsen og Svend Aage Pedersen modtager ikke genvalg, her opstillede 

bestyrelsen Hannah Kildahl og Eva Dybdal, som blev valgt. - Fredsvalg  



- Revisorsuppleant Carsten Volquardsen ønskede genvalg og blev valgt - Fredsvalg  

 

6. Behandling af rettidigt indkomne forslag  

Bestyrelsen havde ikke modtaget nogen forslag  

 

7. Evt 

Der var under dette punkt nogle få spørgsmål fra forenings medlemmer.  

● Cyril Nonberg fortalte at han har talt med kommunen om, de lapninger som, der er lavet af 

NCC. Lapningerne bliver ikke bedre grundet økonomi 

● De gamle skraldestativer vil blive skiftet af hensyn til skadedyr.  

● Der blev informeret om de gener kan være i forbindelse med den triatlon, der afholdes d. 6 

maj. Der vil være periodevise lukninger af vejene omkring Hjortespringshallen.  

 

Generalforsamlingen blev herefter afsluttet.  

Referat v. Jacob Termansen  

 

 

 


